



## **CIVIL INTERNATIONAL COMMITTEE /CIC/**

**on preparation World public opinion to execution  
of First World Congress of Spiritual Unify in New York**

Дорогой ДРУГ, для Украины в Женеве произошло, вроде бы, очень значительное событие – БЕСЕДА Байдена с Путиным.

Не хочу писать что-то слишком умное и напыщенное, но несколько слов сказать необходимо.

Во-первых, вероятно, это первый раз когда постарались определиться при беседе с руководителем Восточной Европы с основными ЦЕННОСТЯМИ и донести до мировой общественности принципиальные различия в их понимании.

Во-вторых, очень трудной была БЕСЕДА, но провели её достаточно корректно ... в целом это хорошо.

В-третьих, восстановление экономики США неизбежно и это даст большой позитив практически для всех стран Мира, включая и Китай ...

Вот собственно и все основные моменты, по-моему мнению.

Dear FRIEND, for Ukraine in Geneva, it seems, a very significant event took place - Biden's CONVERSATION with Putin.

I don't want to write something too clever and pompous, but a few words must be said.

Firstly, this is probably the first time when we tried to define the main VALUES during a conversation with the leader of Eastern Europe and convey to the world community the fundamental differences in their understanding.

Secondly, the CONVERSATION was very difficult, but it was conducted quite correctly ... in general it is good.

Thirdly, the recovery of the US economy is inevitable and this will give a great positive for almost all countries of the World, including China ...

These are actually all the main points, in my opinion.